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Výsledek dotačního řízení
Stejně jako v předešlém období se obec ucházela o dotaci z Fondu Stře-

dočeského kraje na opravu místních komunikací. Žádáno bylo celkem
na opravu sedmi úseků místních komunikací o celkové výměře cca 4 487 m2.
Zpracování žádosti předcházel průzkum v terénu, který zmapoval
potřeby jednotlivých úseků, a byla provedena jejich fotodokumentace. Vy-
tipované úseky byly následně do této žádosti zapracovány.  Žádost si obec
zpracovala vlastními silami. Jejího vytvoření se ujal starosta s místosta-
rostkou. Žádost byla podána 14. dubna 2015. Dne 18. května 2015 jsme
obdrželi informaci, že naše žádost prošla formální kontrolou a je v pořád-
ku. Dne 5. srpna 2015 jsme obdrželi oznámení, že dne 27. července 2015
Zastupitelstvo Středočeského kraje projednalo poskytnutí dotací z Progra-
mu 2015 pro poskytování dotací z rozpočtu Středočeského kraje, ze Stře-
dočeského Fondu rozvoje obcí a měst. V tomto oznámení nám bylo sděle-
no, že na naši žádost nestačil celkový objem finančních prostředků vyčle-
něných v rozpočtu Středočeského kraje pro tento účel. Z tohoto důvodu
bude v souladu s výše jmenovaným Programem o naší žádosti definitivně
rozhodnuto do 30. října 2015. Po tomto datu uvidíme, jak naše žádost do-
padne.

Vážení  přáte lé ,  sousedé,

v pátek 6. listopadu 2015 od 19.00 hodin proběhne v Pivovaru Podlesí

promítání starých fotografií naší obce.

Po ukončení promítání bude možné
koupit si stolní kalendář na rok 2016

s těmito historickými fotografiemi
Podlesí.

V případě zájmu o koupi kalendáře si objednejte
počet kusů nejdéle do 28. října 2015.

Možnosti objednávek:
• kalendare-obec@seznam.cz

• přímo na obecním úřadu
• na telefonu 605 155 142

Všichni jste srdečně zváni
a na všechny se těším.

Marcela Dušková, místostarostka

Pro úplnost uvádím, že na dotaci není právní nárok. Komu poskytovatel dotace dotaci přizná je jen na jeho libovůli
a možnostech alokovaných prostředků konkrétního dotačního programu.

Milan Kříž, starosta
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ZPRÁVY Z OBECNÍHO ÚŘADU
Informace z jednání zastupitelstva obce

Veřejné zasedání zastupitelstva obce č. 4 ze dne 24. 6.
2015 se zúčastnilo všech 11 členů zastupitelstva obce.
Ti na tomto jednání mimo jiné projednali:
• Výsledky hospodaření obce k 31. 5. 2015. K uvedenému

datu činily celkové příjmy obce Kč 3 889 943,65. Výdaje
obce k tomuto datu dosáhly částky Kč 2 260 460,85. Po-
drobný přehled příjmů a výdajů k uvedenému datu je ulo-
žen na obecním úřadu.

• Návrh rozpočtového opatření č. 2/2015, který reaguje na
aktuální naplňování schváleného rozpočtu ve výdajové
části rozpočtu.

• Návrh účetních odpisů nového vybavení kuchyně mateř-
ské školy. Konkrétně se jedná o nový konvektomat, kte-
rý nahradil původní zařízení, které dosloužilo.

• Rozsah investic do oprav v mateřské škole.
• Návrh Směrnice č. 19 o zadávání veřejných zakázek.
• Žádost rybářského kroužku při 1. ZŠ Pod Svatou Horou

v Příbrami o povolení využití Kášova rybníka pro uspo-
řádání „dolovné“ jejich kroužku u příležitosti konce
školního roku. Akce probíhá způsobem „chy� a pus�“.
Zastupitelstvo obce se rozhodlo žádosti vyhovět.

• Návrh na zřízení redakční rady Podleského zpravodaje.
Redakční rada bude pracovat ve složení: Milan Kříž,
Marcela Dušková, Ing. Simona Ž�ánská, Bc. Martina
Kolaříková.

• Informaci o probíhajících pracích na revizi elektro a revizi
hromosvodu v budově obecního úřadu a hasičské zbrojni-
ce. Tyto práce zajiš�uje společnost BAVANET.CZ spol. s r.o.

• Opravu místních komunikací. V tomto bodě se zastupi-
telstvo obce zabývalo na návrh starosty přípravou vyžá-
dání nabídek na tyto práce, které byly i předmětem žá-
dosti o dotaci z rozpočtu Středočeského kraje pro rok
2015 podané obcí pod evidenčním číslem FRO/POV/
025235/2015. Nabídky budou vyžádány v rozsahu poda-
né žádosti o dotaci s upozorněním, že rozsah realizova-
ných prací je závislý na zisku dotace. Zastupitelstvo obce
si vyhradilo právo výběrové zřízení zrušit.

• Na závěr jednání proběhla diskuze. V ní mimo jiné
vystoupil:
František Škranc, který vznesl dotaz, zda již bylo jedná-
ní se SÚS Středočeského kraje ve věci opravy komunika-
ce III/1188.
Starosta – podnět v této věci byl odeslán 18. 6. 2015
datovou schránkou.
Milan Kolařík vznesl dotaz, jestli byla řešena obnova
„vítací cedule“.

Starosta – ne. Zastupitelstvo obce se dosud nevyjádřilo,
v jaké podobě má být cedule obnovena. Původní záměr
na její vyrovnání nebyl úspěšný.
V průběhu diskuze byl dán prostor i přítomné veřejnosti.
V této části diskuze Mgr. Jiří Kubát vznesl dotaz na se-
znam dotčených budováním komunikace v jejich lokalitě,
a zda je možné získat grafické vyobrazení této lokality.
Na tento dotaz byla starostou zpracována písemná odpově�.

Milan Kříž, starosta

Splašková kanalizace - Nové Podlesí
Jak jsme vás již dříve informovali, obec připravuje vybu-

dování další etapy splaškové kanalizace. Tentokrát se
zaměřením na Nové Podlesí. Tato připravovaná etapa za-
jistí odkanalizování této části obce v rozsahu zpracované
projektové dokumentace. Vlastní kanalizace bude mít dvě
gravitační větve, které budou vedeny částečně po místní
komunikaci a částečně po komunikaci III/1185, která pro-
chází  touto částí obce. Ty budou splašky odvádět do přečer-
pávací stanice, která je situována v prostoru poblíže rodin-
ného domu č. p. 76. Odtud budou odpadní vody čerpány cca
600 metrů k rodinnému domu  č. p. 358, kde se napojí na stá-
vající větev splaškové kanalizace. Dále budou gravitačně po-
kračovat na stávající „čerpací stanici Podlesí“. Odtud budou
přečerpány do ulice K Podlesí (k bývalému ČSAD). Z tohoto
místa protečou na čistírnu odpadních vod v Příbrami.

Co máme? Máme územní rozhodnutí na umístění stav-
by a stavební povolení na tuto stavbu. V současné době
je dokončována stavební dokumentace pro realizaci stavby.

Co nás čeká? Po obdržení realizační dokumentace vy-
psání výběrového řízení dodavatele stavby. Předpokládám,
že provedení tohoto výběrového řízení bude svěřeno nějaké
odborné společnosti. V případě, že bude vše v pořádku, bude
následovat podpis smlouvy na realizaci potřebných prací.
Zatím předpokládaný termín zahájení prací je jaro 2016.

Co, kdo a jak? Hlavní řady, přečerpávací stanici a vý-
tlačný řad buduje obec. Domovní přípojky budují vlastníci
připojovaných nemovitostí. Pro realizaci domovní přípoj-
ky je nutné mít takzvaný „Územní souhlas“. Ten staveb-
ník získá na Stavebním úřadu Příbram.

Co nám realizace akce přinese? Zprvu trochu nepo-
hodlí a nepořádku. Následně zhodnocení nemovitostí
ve vlastnictví občanů. U připojených nemovitostí odpad-
nou problémy s vyvážením jímek. To považujeme za důležité,
nebo� stávající stav, kdy přepady z většiny jímek jsou na-
pojeny do deš�ové kanalizace nebo vytékají do jakýchsi tra-
tivodů, je dlouhodobě neudržitelný.

Milan Kříž, starosta

Zastupitelé na kolech
Na 12. 8. 2015 jsme si s ostatními zastupiteli naplánovali cyklo-

výlet  po obci. Ti, kteří byli pracovně zaneprázdněni nebo nejsou
vlastníky jízdních kol, se bohužel nezúčastnili.

Na kolech jsme si postupně prohlédli nejnovější zajímavosti po
obci. Začali jsme prohlídkou právě probíhající rekonstrukce za-
hrady v mateřské školce. Tam si někteří vyzkoušeli pítko pro
děti, jiní stezku bosých nohou a obhlídli venkovní učebnu i nové
prolézačky. Pak jsme vyrazili směrem na Orlov a dále lesní ces-
tou „ke křížku“. Tady loni proběhla výměna části obecního vo-
dovodu. Tuto část jsme prohlédli a podél trasy vodovodu jeli
směrem na Nové Podlesí. Měli jsme „štěstí“ na havárii na tom-
to vodovodním řadu, takže jsme si vodovod prohlédli opravdu
důkladně. U této havárie jsme se zdrželi, protože jsme debato-

vali o stáří vedení a nutnosti postupné rekonstrukce. Dále jsme
pokračovali přes celé Nové Podlesí a následně vyrazili směrem
ke Kášovu rybníku. Po cestě nás ještě pan starosta upozornil na
část pozemku, kde by obec měla začít s výstavbou kanalizace pro
Nové Podlesí. U Kášova rybníka jsme si prohlédli okolí a pokra-
čovali přes louku prohlédnout alespoň část komunikací ve Sta-
rém Podlesí. A protože se již začalo velice šeřit, nedostali jsme se
bohužel do části Drmlovo Pole, ale zakončili jsme vyjíž�ku na
malém občerstvení v Podleském pivovaru.

Protože se tato akce všem zúčastněným líbila, zopakujeme si
ji ještě jednou v druhé části Podlesí, kde na zastupitele čeká také
celá řada míst ke kontrole a prohlédnutí.

Simona Ž�ánská, zastupitelka obce
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ZPRÁVY OBRAZEM
Práce na přeložce elektrického vedení vzduch – země
„Práce prováděla společnost Elektro montáže Cihelka.“

Přeložka po dokončení
„Cihelkové dali vše do pořádku.“

Práce na mostě
„Dodavatelem stavby je společnost POHL cz, a.s. závod Roztoky.“
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MATEŘSKÁ ŠKOLKA
www.mspodlesi.cz

Adaptační dopoledne
Ojedinělý projekt naší školky se opět osvědčil. Děti se již

v měsíci srpnu seznamovaly se školkou prostřednictvím
adaptačních kurzů. Vždy v úterý a ve čtvrtek v rozmezí
od 8.00 hod do 10.00 hod navštěvovaly děti MŠ s rodiči,
prarodiči nebo tetami. V tomto čase se „maláčci“ zapojova-
li do denního režimu školky, učili se, kde mají svou znač-
ku, kartáček na zuby, hrneček na pití atd. Letos jsou děti
moc šikovné a zvládají příchod do školky skvěle a dokonce
jsou ve třídě už bez maminek. A tak mi nezbývá nic jiného
než pochválit „ří�u Jí�u“ za výborný nápad, který umož-
ňuje dětem zvládnout důležitý životní krok bez stresu
a zbytečných slziček.

Akce, které pro Vás připravily holky ze školky
společně s dětmi
29. 11. od 17.00 hod. Slavnostní zahájení adventu –
rozsvícení stromu, vystoupení dětí a občerstvení
5. 12. velkolepá ČERTIÁDA V PIVOVARU PODLESÍ
od 14.00 hod. – vstupenky v prodeji ve školce a v pivovaru
od listopadu

Jaké bylo loučení s prázdninami?
V sobotu 29. srpna 2015 proběhlo v areálu hřiště

TJ MONGEO Podlesí tradiční „Loučení s prázdninami“.
Účast na tomto odpoledni byla hojná, počasí přálo a zasou-
těžilo si téměř sto padesát dětí. Akce byla zahájena sesko-
kem dvou parašutistů, připraveny byly pro děti různé sou-
těžní disciplíny, jako například opičí dráha, hod do tlamy,
skákání v pytli, chůze na chůdách, střelba ze vzduchovky,
střelba do branky a další.  Vyzkoušet si děti mohly i lezení
po horolezecké stěně. Náš sbor dobrovolných hasičů měl
připravené hadicové kolo, při kterém si děti vyzkoušely za-
pojování a rozpojování hadic. A protože bylo hezké počasí,
připravili hasiči i stříkání na terč ze džberové stříkačky.
Dále mohly děti společně s rodiči shlédnout představení
divadélka Zalezlíci. Nově zde bylo i stanoviště s výtvarný-
mi aktivitami a malováním na obličej. Ani letos nechyběla
komentovaná ukázka Klubu vojenské historie.

Obec PODLESÍ

zve všechny své občany a přátele na

SLAVNOSTNÍ
ZAHÁJENÍ
ADVENTU

dne 27. listopadu 2015
od 18 hodin

před PIVOVAREM PODLESÍ

Zároveň obec připojuje výzvu
k darování vánočního stromu.

Na závěr proběhlo tradiční opékání špekáčků. Celý pro-
gram byl doplněn kolem štěstí a každé soutěžící dítě dostalo
po splnění všech soutěžních disciplín malý dárek.

Martina Kolaříková, zastupitelka obce

Pokud někdo z občanů má
na svém pozemku vhodný
strom, určený k pokácení,
prosíme o kontaktování na
e-mail: ou.podlesi@iol.cz
nebo tel. čísla 605 252 101,

605 155 142.

Prosíme o pomoc se sběrem:
• víček od PET lahví
• hliníku
• sušené pomerančové a citrónové kůry
• kaštanů a žaludů

DRAVCI A SOVY
Hned začátkem školního roku se děti seznámily se živo-

tem dravců a sov, které nám přivezla společnost FALCO-
PREDONUM. Děti si dravce pohladily i podržely na ruka-
vici. Rorejse si podržela i naše kuchařinka Irča. Na co při
tom myslela, vidíte na fotografii. 
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HASIČI PODLESÍ
www.sdh-podlesi.cz

Schůze SDH Podlesí
Během letních prázdnin měl sbor dobrovolných hasičů

Podlesí dvě schůze. Na schůzi konané 8. července byla
hlavním bodem projednávání účast dospělých na Memoriá-
lu Jana Neumanna v Narysově. Jelikož se naše družstvo
dospělých delší dobu žádné soutěže nezúčastnilo, bylo roz-
hodnuto, že se soutěže v požárním útoku zúčastní. Dále se
jednalo o připravení hasičského vozu k provedení technic-
ké kontroly a o odstranění máje z návsi.

V pátek 14. srpna proběhla další schůze. Hned po zahá-
jení schůze všichni zúčastnění drželi minutu ticha za ze-
snulého pana Michala Matějíka a pana Františka Kašpara.
Pan Michal Matějík byl do poslední chvíle členem našeho
sboru, zároveň byl členem nejstarším a nejdéle sloužícím.
Pan František Kašpar byl v minulosti dlouholetým členem
sboru a za svého působení byl jeho významným článkem.
Na programu schůze bylo tentokrát více záležitostí k pro-
jednání. Nejdříve se hovořilo o organizačních záležitostech
týkajících se „Loučení s prázdninami“. Poté se sestavova-
lo družstvo na soutěž v Narysově, která byla plánována na
stejný den jako „Loučení“. Hovořilo se také o tradičním
sběru kovového a nebezpečného odpadu. Závěrem se jedna-
lo o chystané akci „Sousedské posezení“, kterou členové
sboru připravili na sobotu 26. září.

Ve středu 23. září se od 18.30 hod. konala další členská
schůze. Účast byla hojná, v zasedací místnosti hasičské
zbrojnice se nás sešlo sedmnáct. V úvodu velitel sboru
poděkoval zúčastněným za reprezentaci sboru na soutěžích
v Narysově a ve Vysoké a také těm, kteří se zúčastnili Lou-
čení s prázdninami.

Pokračovalo se informacemi o sobotním sběru kovového
a nebezpečného odpadu a s tím spojeným úklidem v hasič-
ské zbrojnici. Na návrh starosty obce bylo dohodnuto, že
vybraní členové zajistí i páteční podvečerní sběr. Následně
se určilo, kdo bude dělat pořadatelskou činnost na sobotní
zábavě v pivovaru.

Starosta obce dále informoval, že problémy s VIN kódem
a uživatelem hasičského auta jsou již vyřešeny - VIN kód
dopsán do technického průkazu a jako uživatel byla zapsá-
na Obec Podlesí. Zazněla i informace o nutnosti absolvo-
vat školení k používání motorové pily. Naplánován byl
i termín VVH sboru, a to na 16. ledna 2016 od 16 hodin.
Jelikož už nemáme kde uskladňovat poháry ze soutěží děti
i dospělých, byl schválen nákup vitríny.

Martina Kolaříková, členka SDH Podlesí

Dobrovolní hasiči čistili studny
Na požádání občanů jsme v měsíci srpnu provedli vyčiš-

tění dvou studen u rodinných domů v Podlesí.

Memoriál Jana Neumanna
V sobotu 29. srpna jsme se po dlouhé odmlce zúčastnili

Memoriálu Jana Neumanna v Narysově. Jednalo se o sou-
těž v požárním útoku. Vytvořili jsme jedno družstvo mužů
a na soutěž jsme jeli bez jakýchkoliv předchozích trénin-
ků. Umístili jsme se na 11. místě.

Martina Kolaříková, členka SDH Podlesí

Memoriál Josefa Němce
V sobotu 12. září se naši muži zúčastnili další soutěže

v požárním útoku, tentokrát ve Vysoké u Příbrami. Na tuto
soutěž se ale poctivě připravili a před soutěží požární útok
řádně natrénovali v prostorách hasičské zbrojnice. V ná-
ročné a pěkně připravené soutěži obsadili 6. místo.

Martina Kolaříková, členka SDH Podlesí
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Sousedské posezení
V sobotu 26. září pořádal sbor dobrovolných hasičů Pod-

lesí v sále pivovaru tzv. „Sousedské posezení“. K poslechu
i tanci hrála kapela Cirkus Hulata, která má ve svém
repertoáru staropražské, lidové i country písně. Akce se
zúčastnilo okolo šedesáti lidí a věříme, že si večer všichni
užili, protože taneční parket byl stále plný.

Přebývá Vám
funkční LCD monitor?
Pro účely činnosti sboru a kroužku mladých hasičů se nám
podařilo vybavit klubovnu hasičské zbrojnice dvěma stolními
počítači. Prozatím máme ale jen jeden monitor.

Pokud by chtěl někdo darovat FUNKČNÍ LCD MONITOR
sboru dobrovolných hasičů Podlesí, budeme moc rádi.

tovných ukázkách útoku v podání Rožmitálských bobříků
a Odrostlých dorostenek. Domů jsme si kromě únavy
a hezkých zážitků přivezli i krásný pohár za 3. místo v ka-
tegorii „mladší“.

Soustředění mladých hasičů
Od pátku 18. září do neděle 20. září absolvovali naši mla-

dí hasiči se svými vedoucími soustředění v RZ KYMEVO
Sobenský rybník. Soustředění se zúčastnily tři sbory –
Podlesí, Bohutín a Nečín. Z našeho týmu jelo deset dětí
a čtyři dospělí – Zdeněk Kolařík, Milan Vůcha, Jana Šem-
nická a Josef Rumanovič. Na místo určení dorazily sbory
kolem 16. hodiny. Nejprve se všichni ubytovali podle pře-
dem stanoveného rozpisu, následoval nástup k zahájení
soustředění, na kterém se mimo jiné děti dozvěděly časový
rozvrh soustředění. Večer všichni zakončili opékáním špe-
káčků a sportovními aktivitami.

V sobotu dopoledne i odpoledne sbory poctivě trénovaly
štafetu 4x60 m a štafetu CTIF. Večer na všechny čekalo
překvapení v podobě noční „bojovky“ a grilovaného selátka.

V neděli dopoledne probíhala týmová soutěž „Junior TFA
– nejtvrdší hasič přežije“. V kategorii „mladší“ naše tří-
členná hlídka tento závod zaslouženě vyhrála, další hlídka
obsadila v kategorii „starší“ pěkné třetí místo.  Po neděl-
ním obědě si všichni účastníci soustředění sbalili své věci,
uklidili ubytovací prostory a třídenní pobyt zakončili slav-
nostním nástupem. Domů se všichni vrátili unaveni, spo-
kojeni a plni zážitků.

Martina Kolaříková, členka SDH Podlesí

Pohárová soutěž mladých hasičů v Nečíně
Těsně před letními prázdninami, 27. června, jsme se zú-

častnili příjemné a pohodové pohárové soutěže u našich
přátel v Nečíně. Soutěžilo se v požárním útoku o putovní
pohár starosty SDH Nečín. Pohár a medaile za 3. místo už
zdobí naši klubovnu.

Memoriál Starý Rožmitál
V sobotu 5. září se družstvo našich mladých hasičů

zúčastnilo pohárové soutěže ve Starém Rožmitále. Prožili
jsme příjemné odpoledne v pěkném areálu, v nové sestavě
si oživili dovednosti v požárním útoku, pobavili se při žer-
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SPORTOVCI
mongeopodlesi.wgz.cz / brdonos.cz

Mongeo Podlesí - dorost
V srpnu jsme zahájili letní přípravu. Naše soupiska se

skládala z 23 hráčů. Stávající mužstvo opustili te� již do-
spělí hráči - Jiří Trakal, Vojtěch Janda, Ladislav Ďuriš
a Martin Novák. Naopak mužstvo posílili hráči ze žáků
Podlesí a okolních vesnic.

K prvnímu zápasu zavítal na naše hřiště celek Rožmitálu
pod Třemšínem. Jelikož mužstvo Rožmitálu přijelo
ve značném oslabení, tak naše výhra byla očekávaná, Pod-
lesí zvítězilo 20:0.

Při druhém utkání jsme se utkali s mužstvem Bohutín.
Po celkově kvalitním zápase rozhodly individuální chyby
našich kluků. Mužstvo Bohutína zaslouženě vyhrálo a od-
vezlo si tři body.

Třetí zápas jsme odehráli s týmem Čerčany. Náš výkon
nebyl optimální, ale přesto jsme získali tři body.

Další kolo se odehrálo derby v Milíně. Náš tým nastoupil
odhodlaně. Zápas začal ve vysokém tempu, který jsme po-
tvrdili rychlým gólem. Poté se nám domácí tým herně vy-
rovnal, ale gól se mu vstřelit nepovedlo. Do druhého polo-
času jsme opět vlétli gólově. Postupem přibývajících minut
jsme se více a více zatahovali k vlastní šestnáctce. Domá-
cím se podařilo v 70. minutě vstřelit gól. Tento gól nás
dostal do kolen, ale kluci to nevzdali. Poté se stalo, co ni-
kdo nechtěl, běžela 89. minuta a domácí udeřili podruhé.
Zápas skončil zaslouženou remízou 2:2.

Další kolo na naše hřiště zavítal tým Votic. Zápas hraný
ve vysokém tempu a šancemi na obou stranách. Vyhrál
produktivnější tým a tímto týmem byl celek Votic.
Nejčastěji nastupující hráči: Patrik Nový, Tomáš Kortus,
Jiří Blajer, Tibor Németh, Tomáš Kuchař, Jan Vacík,
Pavel Černohorský, Václav Krůta, David Ďuriš, Tomáš
Ťapaj, Jan Větrovský.
Střídající hráči: Milan Nguyen, Daniel Bláha, Roman
Synek, Jaroslav Zapletal, Martin Skala.
Trenéři: Zdeněk Krejza, Jakub Horáček, Petr Soukup

Celková tabulka Z V R P Skóre B +/-

1. FK Lety 6 5 0 1 35:7 15 6

2. SK Litavan Bohutín 6 5 0 1 27:15 15 6

3. SK Votice 5 3 1 1 14:5 10 4

4. TJ Sokol Sedlec-Prčice 5 2 2 1 18:12 8 -1

5. TJ Mongeo Podlesí 5 2 1 2 26:9 7 -5

6. FK Fercom Týnec n. Sáz. 5 2 1 2 11:15 7 4

7. FC Jílové 5 2 1 2 8:13 7 1

8. SK Petrovice u Sedlčan 5 2 0 3 25:18 6 0

9. TJ Slavoj Čerčany 4 2 0 2 10:9 6 0

10. FK Mníšek pod Brdy 5 2 0 3 11:15 6 -3

11. Sokol Teplýšovice 4 2 0 2 9:18 6 0

12. Spartak Rožmitál 5 1 1 3 8:32 4 -5

13. Sokol Milín - Ligmet 5 0 2 3 5:11 2 -7

14. FK Radošovice 5 0 1 4 7:35 1 -5

15. AFK Loděnice 0 0 0 0 0:0 0 0

INFO o TJ MONGEO PODLESÍ
TJ Mongeo Podlesí
Předseda Radim Černohorský
Jednatel Karel Kuba
Účetní Ing. Miroslav Vaněk
Správce areálu Radim Černohorský,

Radim Černohorský ml.
A Mužstvo – krajská soutěž 1. A třída
Trenér mužstva Josef Blažek
Vedoucí Ing. Michal Chyba
Masér Milan Černý
Hlavní pořadatel Svatopluk Mezera
Dorost – krajská soutěž A třída
Trenér Zdeněk Krejza
Asistent Petr Soukup
Vedoucí Horáček ml.
Žáci okresní přebor
Trenér Radim Černohorský
Vedoucí Josef Pinc
Přípravka okresní přebor
Trenér Pavel Havrančík

POKUD MÁŠ ZÁJEM O FOTBAL,
TAK TĚ RÁDI PŘIVÍTÁME
Trenér přípravky telefon 734 878 613
Trenér žáků telefon 723 475 052

Naše nejmladší naděje
Mladší přípravka 2007 - 2008
Sestava: Kareš Jan, Matějíčková Adéla, Žalud Michal,
Ječný Jakub, Karlík Šimon, Forejt Matěj, Kryl Matěj,
Ž�ánský Jáchym, Myslík Filip
SPARTAK A – PODLESÍ 11 : 17
PODLESÍ – NOVÁ VES 27 : 1

Trénink starších žáků

(pokračování na str. 8)
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NOVÁ VES – PODLESÍ 10 :12
PODLESÍ – SPARTAK 26 : 6
1. Podlesí 4 4 0 0 82:28 12
2. Sp. Příbram 4 2 0 2 60:34 6
3. Nová Ves 3 1 0 2 43:43 3
4. Počepice 3 0 0 3 5:75 0
Zdroj: http://pribramsky.denik.cz/fotbal_region
/jah-kam20150911.html

Starší přípravka 2006 - 2007
Sestava: Matějíček David, Šulitka Petr, Šulitka Jan, Sobě-
slav Matěj, Milý Lukáš, Kareš Jan, Matějíčková Adéla,
Žalud Michal, Ječný Jakub, Unzeitig Libor, Šic David
PODLESÍ 06-07 9 - 11 1. FK PŘÍBRAM 06
SEDLČANY 06-07 9 - 15 PODLESÍ 06-07
PODLESÍ 06-07 13 - 8 BOHUTÍN 05-06
NOVÁ VES 05-06 4 - 3 PODLESÍ 06-07
1. 1.FK Příbram 3 3 0 0 49:20 9
2. Nová Ves 3 2 0 1 22:12 6
3. Podlesí 4 2 0 2 40:32 6
4. Bohutín 3 1 0 2 25:30 3
5. Sedlčany B 3 0 0 3 12:54 0
Zdroj: http://pribramsky.denik.cz/fotbal_region
/jah-kam20150911.html

A mužstvo první mistrovské zápasy v A třídě
1. kolo: Mníšek p. Brdy – Podlesí 3:1 (0:0)
Góly: 59’ Kindel M., 75’ Rada L., 92’ Kindel M. – 50’ Růžek
Žluté karty: Vlček – Mezera P., Mezera J., Pacina
Červená karta: Macek T.
Rozhodčí: Tvaroh P., Salač D., Nejedlo T.
Sestava: Mníšek: Veselý, Pecka, Moravec (70’ Prachař), Kindel
L., Rada, Valenta, Kindel M., Víšek, Vlček, Zákora (88’ Tomiska),
Novák (94’ Olšák)
Střídající: Tomiska, Prachař, Olšák, Klibáni
Podlesí: Černohorský, Soucha (46’ Sedláček), Mezera J. (75’ Ka-
dlec), Vojtíšek (60’ Gabriel), Růžek (79’ Kocourek), Soukup, Me-
zera P., Pacina, Hausleitner, Macek (92’ ČK), Riegel
Střídající: Kadlec, Sedláček, Gabriel, Kocourek

2. kolo: Mongeo Podlesí – Lety 3:2 (2:1)
Góly: 6’ Gabriel, 31’ Sedláček, 81’ Růžek – 30’ Jablonský, 84’
Kustoš
Rozhodčí: Svoboda Jindřich – Hron Karel, Kinčl Vlastislav
Sestava: Podlesí: Černohorský, Soucha (46’ Vojtíšek), Mezera J.
(86’ Mezera P.), Kadlec, Růžek (91’ Vacík), Soukup, Sedláček
(46’ Makoš), Hausleitner, Gabriel (68’ Pacina), Kocourek, Riegel
Střídající: Vojtíšek, Mezera P., Makoš, Pacina, Vacík
Lety: Vácha, Rosenkranz, Janouš, Baubín, Kalivoda, Kischer
(46’ Poslední), Kratochvíl, Nejepsa, Jablonský (77’ Kustoš),
Šmerda, Baubín
Střídající: Poslední, Kustoš, Janich, Štěpán

3. kolo: Nespeky – Podlesí 1:1 (1:0)
Góly: 20’ Kupša – 77’ Gabriel
Žluté karty: 52’ Burian, 76’ Šorfa, 85’ Krejza – 45’ Vojtíšek, 62’
Kadlec
Rozhodčí: Žáková, Stránský, Navrátilová
Sestava: Nespeky: Šilhavý, Stáf, Nachtman, Krejza, Hanzal,
Burian, Kukač, Rublič (46’ Urban), Kupša, Šorfa, Jasz
Střídající: Urban, Maršoun, Myslivec, Kopecký
Podlesí: Černohorský, Mezera J. (46’ Soucha), Kadlec, Vojtíšek,
Růžek, Soukup, Mezera P. (71’ Vacík), Makoš, Hausleitner, Gab-
riel, Riegel
Střídající: Soucha, Sedláček, Vacík

Penalty: Šorfa - ano Soukup - ano
Urban - ano Riegel - ano
Kukač - ano Hausleitner - ne
Kupša - ano Růžek - ano
Burian - ano

4. kolo: Podlesí – Zavidov 3:1 (3:0)
Góly: 12’ Krejza Ondřej (vl. gól), 22’ Makoš, 29’ Sedláček –
50’ Korčák
Rozhodčí: Rybka – Velebil, Kudrjavcev
Sestava: Podlesí: Černohorský, Mezera J., Kadlec (62’ Kocou-
rek), Vojtíšek, Soukup, Mezera P. (58’ Pacina), Makoš, Sedláček,
Hausleitner, Gabriel, Riegel
Střídající: Černohorský P., Pacina, Kocourek, Nový
Zavidov: Kukla, Korčák, Hvězda, Liprt, Ž�ánský (46’ Beneš),
Krejza, Dvořák, Štiller (31’ Geier), Polák, Klouček (75’ Vanický),
Exner
Střídající: Geier, Vanický, Ryšlavý, Jančařík, Beneš, Kraus

5. kolo: Hvozdnice – Podlesí 3:1 (2:1)
Góly: 38’ Mráz (penalta), 42’ Hromádka, 73’ Mráz – 14’ Meze-
ra J.
Žluté karty: 90’ Rochl – 37’ Kadlec, 90’ Soukup
Rozhodčí: Vlk Miroslav – Vlk Martin, Roth
Sestava: Hvozdnice: Hofta, Matys (78’ Neumann), Hromádka,
Mráz (87’ Bartásek), Lohoyda, Hnilička, Třešňák (K), Zavadil
(54’ Rochl), Dolejš, Mrhal, Hušbauer
Střídající: Neumann, Rochl, Bartásek, Petschl
Podlesí: Černohorský, Mezera J., Kadlec (82’ Soucha), Vojtíšek,
Soukup (K), Pacina (46’ Růžek), Sedláček (75’ Mezera P.),
Hausleitner, Macek, Gabriel, Kocourek
Střídající: Soucha, Růžek, Mezera P., Valkoun

6. kolo: FK Zbuzany – Podlesí 3:0 (2:0)
Góly: 7’ Brodský, 39’ Brodský, 75’ Pánek
Žluté karty: 33’ Gotěk – 71’ Soukup
Rozhodčí: Drábek Tomáš - Kvasnička Václav, Hlavnička Radek
Sestava: Zbuzany: Rams, Maleček, Gotěk (K), Pospíšil, Barcia-
ga, Huňáček J. (63’ Karda), Kordiak, Mungenga (79’ Samko),
Koubek, Pánek (79’ Huňáček M.), Brodský
Střídající: Samko, Huňáček M., Vlasák, Karda
Podlesí: Černohorský (80’ Valkoun), Soucha (46’ Růžek), Meze-
ra J. (75’ Vacík), Kadlec, Vojtíšek, Soukup (K), Pacina,
Sedláček, Hausleitner, Macek (46’ Mezera P.), Gabriel
Střídající: Růžek, Mezera P., Vacík, Valkoun

Mladší přípravka 2007 - 2008
(dokončení ze str. 7)

7. ročník Xterra triatlonu Brdonoš
Podlesí a 3. ročník dětského duatlonu
jsou historií

Je čas na hodnocení, srovnávání a připomenutí si někte-
rých momentů díky fotografům, kteří nám dodávají své
snímky. Obrovský dík patří především dobrovolníkům, bez
kterých by to nešlo, stejně jako bez partnerů tohoto ročníku.

Mně osobně se 7. ročník líbil, i když byl poznamenán jed-
ním úrazem, ale to ke sportu patří. Času na přemítání,
co šlo udělat lépe, zorganizovat jinak, co vylepšit, bude do
dalšího ročníku dost. Věřím ale, že tento ročník byl pro vás
všechny impulsem k tomu, aby i vy jste vzpomínali, pře-
mýšleli, zasmáli se a připomenuli si především to, jak jste
si to užili a že fakt stálo za to se zapotit, stálo za to šláp-
nout do pedálů a na "pump tracku" zas použít více techni-
ky než síly. Při vzpomínce na běh pak se usmát nad tím,
že jakmile jste zmizeli z dohledu diváků, tak jste nasadili
indiánský běh, abyste ho těsně před cílem vyměnili
za sprint.

(pokračování na str. 9)
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OSOBNOSTI
Jakub PUSTĚJOVSKÝ
– dětský vítěz triatlonu Brdonoš 2015, školák,
žák 5. třídy
V našem seriálu Osobností jsme slíbili představovat velké
i malé podleské osobnosti. Tentokrát si Vám dovolím před-
stavit Jakuba Pustějovského. Myslím si, že Kubu mnoho
z Vás zná, potkat ho můžete kdykoliv, hlavně na kole. Bez
kola si Kubu ani neumím představit. Už zdaleka volá
a zdraví.  Od mala to byl takový upřímný a bezelstný kluk.
Tyhle vlastnosti možná časem ztratí, možná z něj vyroste
politik, nebo obchodník, nebo třeba skvělý včelař.  Jakuba
jsem zvolila proto, že vyhrál letošní triatlon Brdonoš
2015. Zúčastnit se tohoto závodu chce kus odvahy a tu
Kuba má. Na závod se přihlásil úplně sám, neměl kolem
sebe tým rodičů, babiček a dědečků, kteří by ho povzbuzo-
vali a „drželi“ mu kolo.
Do které chodíš třídy a který sport tě nejvíc baví?
„Chodím do 5. B a nejvíc mě baví ježdění na kole a skákání.
Na kole skáčeme tady na plácku. Ale te� se to tam bude ničit.“
Jak ničit?
„No, že se ten skokánek prostě zničí. Můj kámoš si tam
udělal otřes mozku. Ale to už je dýl.  Pak nám to nahoře
trošku rozkopali.  A my na tom pořád skáčeme. Já se vždyc-
ky rozjedu a přeskočím!“
A co na to táta s maminkou? Mají o tebe strach?
„Asi jo. Mamka říkala, že když se mi něco stane, bude
to moje chyba.“

7. ročník Xterra triatlonu Brdonoš Podlesí
a 3. ročník dětského duatlonu jsou historií
(dokončení ze str. 8)

Budeme rádi za vaše komentáře, připomínky, nápady,
co udělat jinak, co vám chybělo, a� už při samotném závo-
du nebo naopak při after party. Posílejte nám je na mail:
brdonospodlesi@seznam.cz nebo veřejně na diskuzi:
http://brdonos.cz/diskuze/ a nebo na facebook:
https://www.facebook.com/Brdonos.

Usmívejte se a řešte vše s naprostým nadhledem. „Vono
se to nepo…“. Brdonoš Marcel

Odkazy na výsledky závodu a fotografie
Zde máte výsledky triatlonu:
http://vysledky.irontime.cz/results95/
Tady najdete krásné fotografie od Luboše Tomana:
http://www.lubostoman.com/portfolio-type/brdonos-2015/
Zde fotografie od Tomáše Lázinky:
http://tomaslazinka.rajce.idnes.cz/Brdonos_2015/
Odkaz na další překrásné fotografie Patricka Lenemayera - dospělí:
http://brdonospodlesi.rajce.idnes.cz/7._rocnik_Xterra_tria…/
Odkaz na další překrásné fotografie Patricka Lenemayera - děti:
http://brdonospodlesi.rajce.idnes.cz/3._rocnik_detskeho_du…/
A ještě sada fotografií od Simči:
http://brdonospodlesi.rajce.idnes.cz/7._roc-
nik_Xterra_triatlon_Brdonos_Podlesi_3.rocnik_detsky_dautlon_2015/

A už jsi měl něja-
ký úraz?
„Minule, když jsem
vyskočil a dopadl,
tak se mi řidítka
daly naplacato. Byl
prostě povolený
šroub, a tak to
spadlo. Ale dopadlo
to dobře.“
A třeba fotbal
také hraješ?
„Já ne. To chodí
Libor.“
Takže tebe baví
jenom to kolo?
„No, taky třeba
pink-ponk. Ten hra-
ju doma s babič-
kou.“

A co škola, co tě tam baví?
„Tělák. Fotbal ve škole mě také baví.“
Vypadá to, že bys do školy mohl chodit jenom kvůli
těláku vi�?
„Jo, to by bylo dobrý. Třeba matematika také jde, ale my
máme přísnou paní učitelku.“

(pokračování na str. 10)
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Jak tě napadlo se přihlásit na závod Brdonoš? Tré-
noval jsi před závodem?
„Ne. Já netrénoval, protože jsem nemyslel, že na toho
Brdonoše půjdu. Když jsem byl minule, tak jsem byl mlad-
ší, ale jak jsem na ně koukal, tak to měli těžší.“
Jak těžší?
„No, že to měli těžký a protože se mi to zdálo těžký, tak jsem
netrénoval. Jeli jsme se tam s Liborem jenom kouknout
a oni se mě ti pánové ptali, jestli budu soutěžit. Řekl jsem,
že asi ne, že mamka říkala, že ne. Protože jsme měli jet
na dovolenou, tak abych byl „celý“. Pak jsem ale ten závod
jel.“
Nakonec si tedy Jakub dojel pro svoji první medaili.
Ale myslím, že jich pár ještě v dalších ročních získá.

str

Jitka LAVIČKOVÁ
– ředitelka, manažerka, vizionářka, žena plná energie
a šiřitelka dobré nálady

Tohle všechno můžeme
použít při přestavová-
ní jedné jediné osoby –
podleské ředitelky ma-
teřské školky. Jitka
Lavičková, a právě
o ní bude v následují-
cích řádkách řeč, je
prostě živel, v dobrém
slova smyslu, který
dokázal otočit úroveň
podleské školky o 360°.
Její začátky v této
školce byly samozřej-
mě hodně těžké, jak to
ostatně vizionáři obec-
ně mají. Najednou chtěla po svých podřízených, aby změ-
nili své letité návyky a začali pracovat a ještě navíc praco-
vat s radostí. S většinou se tedy časem musela rozloučit
a postupně vytvářela zcela nový tým, včetně kuchařek
a uklízeček, které pro „svoji“ školku „dýchají“. A ve škol-
ce je to znát.
S čím jste do podleské školky šla? Jakou jste měla vizi?
„Když jsem školku viděla, říkala jsem si, skvělé! Výborně
uspořádané místnosti. Věděla jsem, že právě tady chci rea-
lizovat svoje plány a věděla jsem, že právě tady se mi poda-
ří sestavit svůj vzdělávací program pro dvě třídy.“
A povedlo se?
„Ano, povedlo. Šlape to v tom duchu, že vše máme připra-
vené tak, že i když jsme dvě třídy, tak pracujeme ve stylu
jedné třídy. Jedna učitelka si bere děti do výtvarného ateliéru
podle věku a tam s nimi pracuje. Takže naši předškoláci
mají úžasnou přípravu pro základní školu. Činnosti se jim
připravují opravdu podle věku a máme na ně čas. Stačíme
podchytit, kdo špatně drží tužku, kdo je levák a kdo pravák.“
Co je z Vašeho pohledu důležité pro to, aby se Vám
Vaše cíle povedly?
„Tým. Tým, který se mi tady po nějaké době podařilo sesta-
vit. Přišla jsem sem a najednou se mi to tady rozuteklo.
Prostě je to tak, že někdo změnu špatně snáší. Myslím,
že pro lidi tady to byla obrovská změna. A te� se prostě

daří, protože mám kolem sebe ÚŽASNÝ TÝM. Není pro ně
problém udělat cokoliv navíc, učitelky jsou vzdělané, jsou
to hudebnice, jsou i výtvarnice. Nebrání se žádnému škole-
ní, dál si všichni prohlubují vzdělání. Co se týká kuchyně,
tak také SKVĚLÉ! Te� jsme se přihlásili do projektu Zdra-
vá školní jídelna. Musíme splnit deset daných kritérií. Mys-
lím, že 90% splňujeme už nyní. Na zahradě jsme nyní
instalovali PÍTKO, tak splňujeme i požadavek čisté pitné
vody. Zapojili jsme se i do soutěže Nejlepší školní oběd.“
Co na všechny tyto změny říkají rodiče?
„Vím, že 99% rodičů je spokojených. To jedno zbývající pro-
cento je také spokojené, ale jsou takový ten typ rodičů, kteří
hledají chybu na všem. To mají prostě v povaze a s tím se
dá jenom těžko pohnout. Takže jsem ráda, když za mnou
rodiče chodí a vše si vysvětlíme osobně. Když třeba mají
problém a bojí se mi ho říct osobně, mají každý rok k dispo-
zici dotazníky. Tam se mohou vyjádřit i anonymně. To se
ale snad ještě nestalo, většinou jsou všechny podepsané.“
Jaký Vy osobně máte názor na současné děti? Říká
se, že jsou te� děti jiné, nesamostatné, drzé, zlobivé.
Jak Vy to vidíte?
„Nejsou jiné. Děti jsou pořád stejné. Je to tak, jak stále ří-
kám: Nejsou zlobivé děti. Jsou jenom děti, které se prostě
nudí. Musím říct, že já tady te� nemám jediné zlobivé
či problémové dítě. Je to možná i tím, že mám s problémo-
vými dětmi zkušenost. Pracovala jsem v Léčebně Bukovany
s dětmi s poruchami chování. Pracovala jsem s nimi
od A do Zet. To nejsou zlobivé děti, to jsou děti, se kterými
je problém a práce s nimi je opravdu hodně namáhavá.
Tady mám skvělé a úžasné děti! Pokud jim nabídnu něja-
kou činnost a práci, není s nimi problém. Naučili jsme je si
hrát třeba „na krámek“, tak si na něj hrají třeba celý den.
Nebo jsme si hráli na poštu, to je hodně baví. Jakmile jim
tu hru rozehrajete, je vyhráno! Nebo jsme hráli „na prádel-
nu“. Vyrobili jsme jim z velkých krabic pračky, měly sušáky,
a děti jezdily se špinavým prádlem. Prádlo přijímaly i s ra-
zítkem, šup do pračky, daly aviváž a pak vše za pomoci
kolíčků rozvěsily po zahradě. To je hodně bavilo!
Jsou hrozně šikovné a nejsou jiné! Mají to jiné v tom, že
mají k dispozici techniku. Ale to je prostě dobou. Pro život
ji budou potřebovat. Počítače, mobily, s tím umí báječně!
Ale já jim tady nabízím i tuto výuku. Díky tomu, že jsme
získali grant, a také proto, že jsme uspořádali Jarmark,
děláme sběr, tak jsme si mohli koupit interaktivní tabuli.
Takže nabízíme i technickou výuku. To je hodně baví a do
života to budou také potřebovat. Prostě se musíme této době
přizpůsobit. Učíme je i pouštět draky, pinkat kuličky, opékat
brambory, protože jsme vesnická školka. Než bychom jeli
na aerobic, nebo jiné moderní věci, snažíme se děti raději
naučit skákat panáka, hrát cukr, káva limonáda. Hodně se
prostě vracíme k vesnickým hrám a děti to hodně baví.“
Velkou výhodou je pro vás asi také blízkost lesa?
„Opravdu velkou. Byla jsem v příbramské školce, kde bylo
220 dětí, takže na zahradě jsme se museli střídat. Mám tedy
srovnání. Děti zahradu potřebují. Když třída nebyla na za-
hradě, tak musela chodit po městě na vycházky a nemají
stejně žádný volný pohyb. Jsou stále „za ručičku“. Učitelky
to mají samozřejmě také hodně náročné – stále musejí být
ve střehu. Tady máme úžasnou zahradu a je nám k dispo-
zici celý den. Já jsem ze zahrady nadšená. A do lesa nejdeme
přes jednu jedinou silnici! Les hodně využíváme na akce,
třeba i celodenní. Náš pohyb v lese směřujeme i k trempo-
vání. Vezmeme ešusy, jedeme autobusem nahoru do Orlova

(pokračování na str. 11)
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a pomalu jdeme dolů. Z kuchyně nám dovezou
třeba guláš, ten děti jedí z ešusů a mají zážitek.“
Je něco, co Vás trápí?
„Nemyslím. V současné době vůbec nic. Všechno tak nějak
jde. Myslím si, že když se vyskytne jakákoliv, spíš komuni-
kační, chyba, tak si to vyříkáme a jdeme dál.“
Je skvělé, že neslyším žádné stezky a nářky.
„Ne, já jsem naprosto spokojená. Mám konečně naprosto
úžasný tým. Strašně moc si těch holek vážím a jsem strašně
ráda za to, jaké jsou. Jak se mnou jdou do všech akcí, jak
jsou neskutečně ochotné, jak na sebe nasadí bez řečí jaký-
koliv kostým. Te� připravujeme jarmark k 55. výročí zalo-
žení školky. Letos to spojíme se Dnem otevřených dveří.
Ve čtvrtek 1. října od 15:30 hodin tady budeme tu mít klau-
na, bude tu tříhodinové vystoupení, malování na obličej,
úžasné občerstvení. V současné době dáváme dohromady
fotografie. Chybí třeba fotky od roku 1960 do roku 1991.
Pak bychom tu mohli mít stálou výstavu dětí, které do škol-
ky chodily.“
Co máte v hlavě za další nápady? Zahrada tedy byla
jeden velký cíl. Co bude dalšího?

Jitka LAVIČKOVÁ
(dokončení ze str. 10) „Zahrada byl opravdu velký cíl a také velký oříšek. Žádost

o grant a zpracování této žádosti, to bylo hodně náročné.
Spojila jsem se s úřednicí na ministerstvu a ta mi opravdu
hodně pomáhala. Jenom pro ilustraci: zpracování projektu
má v současné době šest velkých šanonů! A to nám ještě
chybí část realizovat – vrbové stavbičky. To zatím není do-
končené, protože část proutků se nechytla a čekáme na lepší
období. Pak ještě zbyly nějaké peníze, takže přidáme na za-
hradu takový most a ještě přibude domeček. Chtěla bych
získat ještě jeden grant, který by se týkal zahrady. Moje
představa je, že by se stávající dopravní hřiště zlikvidovalo
a na místě by vzniklo multifunkční hřiště na fotbal, košíko-
vou a další sporty. Každý den by děti mohly dělat něco jiné-
ho. Byl by tam třeba i skákací panák, počítací housenka
a podobně. Takže moje představa je ještě to hřiště. Potom
máme ještě různé nedodělky, které se týkají budovy. Ale
i tady se za poslední čtyři roky udělalo hodně.“
Ředitelka Jitka Lavičková se prostě nebojí pustit do řešení
jakéhokoliv problému. Máme velké štěstí, že se stala ředi-
telkou právě podleské mateřské školky. V této školce se
prostě stále něco děje. Získat grant dá samozřejmě hodně
práce, vlastní realizace je samozřejmě také hodně náročná,
ale výsledek je skvělý! str

TŘÍDĚNÍ ODPADU
Lidé z Příbramska ušetřili skoro jeden
a půl milionu litrů ropy tříděním plastů

Téměř 1650 zachráněných stromů, přes 380 tisíc
nových pivních láhví nebo 1,5 milionu litrů ušetře-
né ropy - to jsou výsledky třídění odpadů na Pří-
bramsku za loňský rok. Lidé tu vyprodukovali přes
2200 tun odpadu a dokázali naplnit přes 70 000 ba-
revných kontejnerů.

Třídění odpadu se již za posledních pár let stalo běžnou
součástí života obyvatel Příbramska. Za rok 2014 vytřídili
přes 2200 tun plastů, papíru, skla a nápojových kartonů,
což představuje více než sedmdesát tisíc naplněných kon-
tejnerů. Kdybychom je všechny postavili vedle sebe, utvo-
řily by řadu dlouhou devadesát čtyři kilometrů. „Odpady
z kontejnerů na třídění jsou následně odvezeny na speciál-
ní dotři�ovací linky, kde jsou ručně roztříděny na využitel-
né druhy a předány dalším zpracovatelům. Naopak odpad
z popelnic už vytřídit nelze a je bez užitku odvezen na sklád-
ku,“ uvedla Kateřina Půlpánová, regionální manažerka
společnosti EKO-KOM, a. s. s tím, že na výrobu běžných
věcí kolem nás stačí překvapivě málo vytříděného odpadu.
Například z padesáti PET láhví může být vyrobena nová
fleecová bunda, z půl kila vytříděného skla vznikne nová
sklenička a sedmdesát procent novin je vyrobeno ze staré-
ho papíru. Jeden kontejner plastů navíc uspoří až třicet
litrů ropy. Na Příbramsku to znamená, že jsme tříděním
plastů uspořili skoro jeden a půl milionu litrů ropy. Zají-
mavá je také recyklace skla. Do sklářského kmene, směsi
vstupních surovin pro výrobu skla, se přidává až 65 pro-
cent skleněných střepů z třídění odpadů. „Nejčastěji
se střepy používají při výrobě láhví na nápoje. Kdyby se
ze všeho skla ze zelených a bílých kontejnerů na Příbram-
sku vyrobili například nové láhve na pivo, bylo by jich přes
tři sta osmdesát tisíc,“ dodala Kateřina Půlpánová.

Kontakt: Šárka Nováková
tisková mluvčí společnosti EKO-KOM, a.s.
novakova@ekokom.cz
tel.: 602 186 205
www.ekokom.cz, www.jaktridit.cz

Obyvatelé Příbramska loni vytřídili
přes 820 tun papíru
- zachránili tak více než 1600 stromů

Přes devatenáct tisíc modrých kontejnerů naplnili
v loňském roce obyvatelé Příbramska starým papírem.
Více než 820 tun tak neskončilo zbytečně na skládce,
ušetřilo přes 1600 stromů před vykácením a zpraco-
vatelé využili vytříděný papír na výrobu nových se-
šitů, kartonových krabic, novin a dalších výrobků.

Právě papíru vyprodukuje průměrná česká domácnost
ze všech využitelných odpadů za rok nejvíce. Modré kon-
tejnery bývají nejsnazším způsobem, jak se ho správně zba-
vit. Na Příbramsku jich je v současnosti 366. Do modrých
kontejnerů je možné vhazovat i papír s kancelářskými
sponkami, knihy, sešity, obálky s fóliovými okénky, cokoli
z lepenky, staré časopisy a noviny. Nepatří sem však celé
svazky knih s vazbami, uhlový, mastný nebo jakkoliv zne-
čištěný papír. Tyto materiály již nejde nadále recyklovat.
Do modrého kontejneru pak rozhodně nepatří ani použité
dětské pleny. Ty by měly končit v běžných popelnicích.
„Lidmi vytříděný papír tvoří téměř polovinu vstupní suro-
viny při výrobě nového papíru. Ten lze recyklovat až sedm-
krát. K výrobkům, které obsahují recyklovaný papír, patří
zejména novinový papír, kartonové krabice, sešity, obaly
na vejce, toaletní papír nebo stavební izolace,“ dodala
Kateřina Půlpánová, regionální manažerka společnosti
EKO-KOM, a. s. Více informací o třídění a recyklaci nalez-
nete na webu www.jaktridit.cz.
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Tak přemýšlím…
Po rozhovoru s ředitelkou mateřské školky Jitkou Lavič-

kovou jsem musela přemýšlet, jak je možné, že v této školce
se nyní stále něco děje. Interiéry školky, to je oproti nedáv-
né minulosti tak obrovská změna! Vejdete a zůstanete
v úžasu stát! Pak vejdete na zahradu a zase! Obrovská změ-
na! Rozhlídnete se, vidíte spokojené hrající si děti, usmě-
vavé učitelky i usměvavé kuchařky! Jak je tohle možné?

Pak jdete po obci a nikde nic - přetékající kontejnery
na tříděný odpad, v žalostném stavu jsou komunikace,
dopravních značek je někde hodně, jinde žádné, některé
značky jsou v takovém stavu, že už nelze určit, co vlastně
mají znamenat. Kanalizace ještě ani po osmnácti letech
není dokončena a naopak tam, kde již řadu let je, ještě stá-
le spousta lidí není připojena. O absenci dětského hřiště už
snad ani nemá cenu mluvit. Přidala bych ještě náves -
opravdu má být náves jedno velké parkoviště? Neměla by
náves být místem pro lidi a ne pro auta? A ještě sada dal-
ších a dalších maličkostí, třeba to, že obecní auto není
označené a nikdo vlastně neví, že je obecní, že se na webo-

Předškoláci začali opět navštěvovat krásnou knihovnu
v Podlesí. Seznámili se s prostředím a s paní J. Štveráko-
vou, která je velmi ochotná a otevře nám mimo pracovní
dobu, která je každé úterý od 16.00 do 17.30 hod. Určitě
knihovnu navštivte a rozšiřte si své obzory čtením knih.

OBECNÍ KNIHOVNA

vých stránkách obce toho moc nedozvíte. Nebo jsou infor-
mace, které hledám, tak utajené, že je nelze najít. Třeba tu
o probíhající rekonstrukci mostu u Zábranských a s tím
spojených uzavírkách. Nebo tu o rozkopaných komunika-
cích u krámku J. Hlouchové. Nenašla jsem, jak dlouho
bude tato oprava trvat a které cesty budou uzavřené. Pro-
stě nic. Nikde ani nenajdu informace, co že to náš starosta
celý měsíc dělá, co v obci chystá, kam že to stále jezdí, jak
vypadá takový den, týden, měsíc starosty, když se nikde po
obci nic neděje?

A pak jdu okolo Pivovaru Podlesí a říkám si: máme velké
štěstí, že ve školce, v pivovaru, na hřišti nebo nedávno na
„Kášáku“, kde probíhal úžasný sportovní závod, jsou lidé
s vizemi, kteří se nebojí a své vize umějí realizovat. Lidé,
kteří se nebojí a dokážou ještě při své práci získat grant,
přestavit školní zahradu, zorganizovat závod pro tři sta
sportovců, udržovat ve výborném stavu místní sportovní
areál, nebo třeba pořádat závody pro malé hasiče.

Alena Straková

Místnost Obecní knihovny sídlí v 1. patře Obecního úřa-
du. V knihovně najdete přes 3000 svazků knih - naučné
literatury pro děti, mládež i dospělé čtenáře, pohád-
ky,detektivky, encyklopedie, beletrie... Další možností
v naší knihovně je zapůjčení časopisů. Naše knihovna
využívá pro doplnění nabídky knih z vlastního knihovního
fondu ,,výměnný fond" svazků knih Knihovny Jana Drdy
Příbram. Zapůjčení těchto knih je vždy na dobu půl roku.

Výpůjčn í  doba :  každé úterý 16.00 - 17.30 hodin
Zapů j čován í  kn ih :  zdarma

Knihovna má nové knihy
Táňa Keleová-Vasilková
DUHOVÝ MOST
Olga je obyčejná žena, prodavačka, matka desetiletého syna
Filipa a manželka vysokoškolského učitele. Má své sny a touhy,
které by chtěla proměnit ve skutečnost. Chtěla by být bohatší,
aby nemusela tak tvrdě pracovat a konečně mohla také trávit
krásné chvíle například na dovolené u moře. Jejím největším
přáním ovšem je zhubnout. Na žebříčku jejích životních hodnot
štíhlá rovná se š�astná. Proto se trápí neustálými redukčními di-
etami, hubne a přibírá a z tohoto kolotoče neúspěchů je podráž-
děná, nervózní a neš�astná. A když podstoupí pod odborným do-
hledem kurz hubnutí a téměř dosáhne vysněného cíle, zasáhne
jako mávnutím proutku do jejího života osud v podobě zrádné
nemoci. To Olze otevře oči a začne vše přehodnocovat...

DVA ŽIVOTY
Autorčin další román zachycuje příběh
dvou žen, dobrých kamarádek. Anna, tlu-
močnice a překladatelka, má manžela a
dvě dcery a na první pohled jí nic neschází.
Ve skutečnosti je to však trochu jinak… Ve-
ronika učí na gymnáziu, je osamělá matka
dvacetileté dcery a vůbec ji netrápí, že v je-
jím životě není žádný muž. Jednou se zkla-
mala a to jí stačí, nemíní znovu pokoušet
osud. Naplnila si život drobnými radostmi
a kamarádstvím, raduje se z každého dne.
Starosti jí dělá pouze stárnoucí matka a nevyhraněná sestra,
která střídá partnery a přitom zanedbává vlastní dcerku. Život
je však plný překvapení… Důkazem toho je i příběh Anny a Ve-
r o n i k y.

KOUZLO VŠEDNOSTI
Komorní příběh mladých manželů Magdy a Adama. Přestože
oba byli přesvědčení, že jim dvěma se to stát nemůže, čas uká-
zal, jak se mýlili. Všednost, jednotvárnost, nekonečný koloběh
stejných rán a stejných večerů postupně mění jejich společný ži-
vot. Ani si nestačili všimnout, kdy se to vlastně stalo, ale najed-
nou jako by v jejich vztahu bylo něco mrtvého. A nástupem Mag-
dy do práce se všechno ještě zhorší… Může mít všednost i svoje
kouzlo?

(pokračování na str. 13)
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Rowan Coleman
KNIHA VZPOMÍNEK
Jméno prvorozeného dítěte. Tvář vašeho muže. Váš věk a adre-
sa… Co když se vám tohle všechno začne ztrácet z paměti? Claire
má fungující manželství, dvě dcery, všetečnou matku... a Alzhei-
mera. Dříve měla i práci, kterou milovala, ale kdo by zaměstná-
val učitelku, která trpí ztrátou paměti? Claire se zoufale snaží
zachovat alespoň to, o co ji ještě nemoc nepřipravila, a tak si
na radu terapeuta pořídí Knihu vzpomínek. Zapisuje momenty
z minulosti i současnosti, protože ví, že brzy budou její řádky
to jediné, co po ní manželovi a dětem zbude. Ví to, protože na
stejnou nemoc zemřel její otec.
Dny tráví doma, v nedobrovolném uvěznění, protože každý
odchod hrozí tím, že nenajde cestu zpátky. Postupem času pře-
stává být bezpečno i doma: vynechávající pamě� Claire znemož-
ňuje vykonávat i ty nejběžnější, nejbanálnější činnosti. Výsled-
kem je nekonečná frustrace a záš� vůči blízkým, prokládaná
zoufalou touhou využít každý vzácný okamžik, kdy se ještě
může těšit z jasné mysli...
Román Kniha vzpomínek je neobyčejně silný příběh, smutný
i povzbudivý zároveň. A Claire je literární hrdinka, která se kaž-
dému čtenáři natrvalo vryje do paměti. I když ona sama pamě�
už téměř ztratila.

Jo Nesbo
POLICIE
10. díl severské krimi série. Na místech, kde bylo v minulosti
spácháno několik vražd, jež nebyly objasněny, jsou nalezeni mrt-
ví policisté, kteří tyto zločiny tehdy vyšetřovali. Všichni byli
rovněž zavražděni, a to nanejvýš brutálním způsobem.

Cecilia Ahernová
S LÁSKOU, ROSIE
Vědecké výzkumy tvrdí, že pokud se lidi znají jako malé děti,
něco jim brání, aby se do sebe jako dospělí zamilovali. Rosie
a Alex, hrdinové romantické komedie S láskou, Rosie, se znají
už od školky. V době prvních lásek a sexu svoje zážitky s patřič-
nými detaily samozřejmě probírají, tomu druhému to ale není
vždy úplně po chuti. Proč? A� je to jak chce, Rosie zůstává v Dub-
linu, zatímco Alex jede na Univerzitu do Bostonu. Mezi nimi
stojí oceán a v průběhu života i jiné vztahy, aféry, dokonce jiná
manželství, závazky a děti. Na oba čekají méně i více bláznivé
a zábavné momenty, občas se potkají a spadnou spolu do bazénu
a zase vplují zpět do svých životů. Rosie se dokonce povede
dohodit ztepilou blondýnu Alexovi za ženu… no to by si asi nej-
radši nafackovala.

Ken Folet
STOLETÍ 3: HRANICE VĚČNOSTI
Monumentální romantická trilogie Století. Monumentální
románová trilogie Století bestselleristy Kena Folletta vrcholí –
po Pádu titánů a Zimě světa, mapujících fiktivní osudy pěti rodin
v různých částech světa, dramaticky poznamenané první a druhou
světovou válkou, přichází poslední díl ságy, Hranice věčnosti.
Do životů Maud von Urlich a jejích potomků v Berlíně, rodu
Dewarových ve Spojených státech, Ethel Williamsové a její lon-
dýnské rodiny i rusko-amerického klanu Peškovových tentokrát
zásadním způsobem vstoupí dějinné události a konflikty od po-
čátku 60. do konce 80. let 20. století – kubánská krize, stavba
berlínské zdi, atentáty na bratry Kennedyovy, boj amerických
černochů za lidská práva, válka ve Vietnamu, zhroucení komu-
nistického bloku, ale také kulturní fenomény příznačné pro tuto
dobu – samizdat, média či hudba a jejich role v boji za mír a svo-
bodu. Dějinné i osobní peripetie příběhu se uzavírají, ve čtená-
řích však zanechají trvalou stopu v podobě nezapomenutelného
zážitku.

Petr Zídek
HANA BENEŠOVÁ
První knižní životopis Hany Benešové popisuje příběh ženy, kte-
rá je dodnes považována za nedostižný vzor "první dámy". Autor
zpracoval velké množství doposud neznámých nebo nevyužitých
dokumentů z dvou desítek archivů a mluvil s lidmi, kteří měli
k Haně Benešové blízko. Výsledkem je velmi čtivý portrét man-
želky druhého československého prezidenta, který přináší zcela
nová fakta a souvislosti a také vyvrací doposud tradované omyly.
Předností knihy je velké množství fotografií z veřejných i sou-
kromých zdrojů, z nichž velká část nebyla nikdy publikována.
(neobyčejný příběh manželky druhého československého prezi-
denta (1885-1974))

Michael Žantovský
HAVEL
Václav Havel pohledem Michaela Žantovského: už tím je řečeno
vše, co nová havlovská biografie přináší. Oba muži spolu dlouhá
léta úzce spolupracovali, pojilo je blízké přátelství – a politický
(a do značné míry i kulturní) odkaz Václava Havla dodnes Micha-
el Žantovský rozvíjí jakožto diplomat působící na těch nejprestiž-
nějších velvyslaneckých postech (USA, Izrael, Velká Británie).
Jeho kniha však nabídne nejenom autorův pohled „zevnitř“;
Žantovský dokáže Havlovo působení vnímat i kriticky, s maximál-
ní možnou objektivitou a lidskou i odbornou erudicí. Už prvotní
autorův „nástřel“, sestávající ze tří ukázkových kapitol, vzbudil
v nakladatelském světě nefalšované nadšení – a dnes jsou práva
na šestisetstránkovou publikaci (již autor napsal anglicky a sám
si ji coby oceňovaný překladatel přeložil do svého mateřského
jazyka) prodána již do deseti jazyků, přičemž další jazykové mu-
tace jsou v jednání.
Ono nadšení ostatně potvrzují první recenze, vycházející ještě
před podzimním vydáním knihy – mluví se v nich mj. o „živé,
podrobné a zasvěcené biografii… působivé, citlivé kronice,
úspěšně postihující spletité osudy velké postavy 20. století“
(Publishers Weekly) či o „impozantním životopise velkého muže
uprostřed dějin těžce zkoušeného národa“ (Kirkus Review).

John Grisham
PLATANOVÁ ALEJ

Knihovna má nové knihy
(dokončení ze str. 12)

Lars Kepler
STALKER
Pátý díl série o komisaři Joonu Linnovi.
Krátké video je zasláno vnitrostátnímu
oddělení policie. Osoba držící fotoaparát
stojí v zahradě, tajně natáčí ženu za ok-
nem. Druhý den je nalezena mrtvá po zbě-
silém útoku nožem.Policie dostává další
film, ale neexistuje žádný způsob, jak iden-
tifikovat ženu, než vyprší čas. Ženin manžel je velmi traumati-
zován, když zjistí co se stalo. Její tělo a celý dům očistí a položí
ji do postele. Mohl najít něco životně důležitého, ale jeho akutní
stav šoku brání policejnímu výslechu. Psychiatr Erik Maria Bark
je povolán, aby jej zhypnotizovat - ale to, co člověk mu řekne,
vede Erika neříci policii celou pravdu. Pokud jsou rozsvícená
světla, můžete stalker vidět zvenčí. Ale v případě, že světla jsou
vypnutá, nemůžete vidět stalker, který je již uvnitř. Zamkněte
dveře a zavřete závěsy - thriller maestro Lars Kepler je zpět
s novou knihou.

Seth Hubbard, zámožný muž, umírá na rako-
vinu plic. Nikomu nedůvěřuje. Než si vezme
život, zanechá novou, vlastnoručně psanou zá-
vě�. Jeho již dospělé děti, hospodyně a Jake
jsou tak vtaženi do dramatického konfliktu
plného zvratů. Hubbardův nový testament
vyvolává spoustu otázek a nikdo na ně nezná
odpovědi. Proč odkázal skoro celý majetek
černošce, která se o něj starala? Ovlivnila chemoterapie a léky
proti bolesti jeho úsudek? A jak to všechno souvisí s místem zva-
ným Platanová alej?
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JUBILANTI
V této rubrice pravidelně připomínáme významná životní
výročí podleských občanů od 70 let.
Do dalších let přejeme dny plné pohody
a hodně zdraví.

Jubilanti v červenci
Stluka František 72 let Vítek Václav 72 let
Trneček František 75 let Urban Vratislav 83 let
Grepl Miloš 77 let Štochlová Jaroslava 80 let
Krchňavá Marta 71 let Lisý Emanuel 89 let
Paclt Jaroslav 83 let Daňhelka Kamil 70 let
Bulantová Libuše 88 let
Jubilanti v srpnu
Cílová Dana 70 let Dostálová Marie 83 let
Matějíková Helena 83 let Kyliánek Stanislav 72 let
Tichá Marie 74 let Ježková Marie 79 let
Pletánek Jiří 80 let Vítková Drahoslava 72 let
Čapková Marie 74 let
Jubilanti v září
Šimr Jan 81 let Syrový František 72 let
Rýsler Václav 70 let Hrdinová Marie 74 let
Fürstová Marie 86 let Havelková Marie 74 let
Coníková Helena 79 let Pustějovský Zdeněk 74 let
Slezová Marie 78 let Malíková Helena 91 let
Smrček Bohumil 75 let

VÍTÁNÍ OBČÁNKŮ
V pátek 18. září 2015 mi bylo potěšením přivítat další nově
narozené občánky do naší obce. Jsou to klučíci Daniel
Hála a Štěpán Falcník, kterým zastupitelé obce přejí
především pevné zdraví, mnoho štěstí v životě a š�astným
rodičům spoustu radostných chvil.

Marcela Dušková, místostarostka obce

V letošním roce se zastupitelstvo obce rozhodlo, že se
pokusí v obci obnovit vítání nově narozených dětí.
Vítání je určeno pro děti narozené od 1. 1. 2015 s trva-
lým pobytem v obci Podlesí. Vlastní přivítání naroze-
ných dětí proběhne návštěvou zástupců obce v místě
bydliště a předáním pamětního listu a drobného dárku.
S ohledem na zákon o základních registrech nemá rad-
nice možnost aktivně oslovovat rodiče s nabídkou toho-
to vítání. Řešením je, že rodiče nově narozených dětí
o vítání sami požádají. Žádost je k dispozici na strán-
kách obce v rubrice formuláře obce, případně na Obec-
ním úřadu Podlesí. Po předání žádosti, budou rodiče
kontaktováni místostarostkou a bude domluven termín
návštěvy. Milan Kříž, starosta

NAROZENÍ
V červnu V srpnu
Marie Kuběnová Štěpán Kotrhonz

Jenifer Ferková
Blahopřejeme rodičům k narození jejich štěstíčka.

Řekli si své ANO
V pátek 21. srpna 2015 si řekli v naší obci své ano
slečna Blanka Janátová a pan Josef Dražan.
Ještě jednou blahopřejeme a přejeme novomanželům
Dražanovým, aby slůvka, mám Tě rád, mám Tě ráda,
z jejich manželství niky nezmizela. Milan Kříž, starosta

V sobotu 19. září 2015 proběhla u nás v obci nádherná
životní událost - Zlatá svatba manželů Duškových.
Obřad proběhl v Podlesí na obecním úřadu, kde manžele
oddával starosta obce Milan Kříž.

Manželům Duškovým přejeme, jménem zastupitelstva obce,
mnoho štěstí a spokojenosti do dalších společných let.

Marcela Dušková, místostarostka obce

Rozloučili jsme se...
V srpnu: Michal Matějík ve věku 82 let

František Kašpar ve věku 75 let
Václav Tintěra ve věku 81 let

V září: Milan Cigánek ve věku 59 let

Upřímnou soustrast.

Daniel
Hála

Štěpán
Falcník
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ZAJÍMAVOSTI
Počet obyvatel a domů v obci Podlesí
podle výsledků sčítání od roku 1869

Na následujících dvou grafech můžete vidět, jak se měnil
počet domů a počet obyvatel v obci Podlesí od roku 1869
do roku 2011. Ke zpracování grafů byla použita data z Čes-
kého statistického úřadu, která byla získána při sčítání
od roku 1869 průběžně zhruba po deseti, někdy po dvaceti
letech, až do roku 2011. Pod každým grafem jsou uvedeny
poznámky, které upřesňují, co přesně bylo sčítáno.

Poznámky: 1869 až 1950 - celkový počet domů, 1961 až 1980
- počet domů trvale obydlených, 1991 a 2001 - celkový počet
domů

Poznámky: 1869 - obyvatelstvo přítomné civilní, 1880 až
1950 - obyvatelstvo přítomné, 1961 až 1991 - obyvatelstvo
bydlící (tj. hlášené v obci k trvalému pobytu), 2001 - obyvatel-
stvo bydlící (osoby s trvalým nebo dlouhodobým pobytem)
Zdroj: https://www.czso.cz/csu/sldb/pocet-obyvatel-a-
domu-podle-vysledku-scitani-od-roku-1869

Martina Kolaříková, zastupitelka obce
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UZÁVĚRKA
Podleského zpravodaje

na 4. čtvrtletí 2015 – 20. 12. 2015
Své příspěvky posílejte na e-mail:

podleskyzpravodaj@seznam.cz

TEXTIL, DROGERIE,
HRAČKY, KVĚTINY

Pro podzimní výsadbu na vaši zahrádku
nabízíme okresné keře a stromky,

odolné angrešty a rybízy.

Také nabízíme

dušičkové vazby
a věnečky.

PRODEJNÍ DOBA:
Po - Pá  8.00 – 11.00  14.00 – 17.00 h.

So  8.00 – 11.00 h.

Telefon: 602 960 746
Marie a Zdeněk Cigánkovi

Podlesí 116, Příbram 261 01

Chystané akce v PIVOVARU Podlesí
17. 10. Posvícenská zábava
6. 11. Promítání starých fotografií Podlesí

21. 11. Maškarní bál
27. 11. Advent
5. 12. Mikulášská zábava

31. 12. Silvestr v pivovaru
A navíc, pravidelně každý čtvrtek, probíhá

Hospodský kvíz od 19.00 hod. a nadále bude
probíhat pravidelné promítání filmů Z jednoho světa.

OBECNÍ ÚŘAD PODLESÍ

HODINY PRO VEŘEJNOST

Pondělí 7.30 - 11.30 12.30 - 17.00 hodin
Úterý 7.30 - 11.30 12.30 - 15.00 hodin
Středa 7.30 - 11.30 12.30 - 17.00 hodin
Čtvrtek 7.30 - 11.30 12.30 - 15.00 hodin
Pátek 7.30 - 11.30 hodin

KONTAKTY
E-mail: ou.podlesi@iol.cz
Starosta: Milan Kříž

tel. 318 637 603, 605 252 101
Místostarostka: Marcela Dušková

tel. 605 155 142
Sekretariát: Věra Jechurová

tel. 318 627 127

Facebook: Jsme i na Facebooku - stačí zadat
Podlesí - okres Příbram, Středočeský kraj
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Grafická úprava Kateřina Stejskalová  ■■■■■ Tisk Příbramská tiskárna

PODÍVEJTE SE, JAK SE ŽILO V OBCI PODLESÍ...
Foto zaslala místostarostka obce Marcela Dušková. Pokud byste i vy zachytili v obci nějaký zajímavý okamžik,
zašlete svoji fotografii elektronicky na redakční adresu.

Pohled na Podlesí z haldy

Pohled na Podlesí z haldy

Pohled na Podlesí z haldy


